
Protokoll fört vid Svenska Sidvagnsklubben SVEA:s 
styrelsemöte i Halmstad den 25 augusti 2012 
 
Närvarande: 
Hans Hallström Ordförande 
Kjell-Ove Johansson Sekreterare 
Månika Sager  Kassör 
Roger Rundblad Ledamot 
 
§1 Mötet öppnas: 
 Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Utskick: 

Det utskick som gjordes till registrerade sidvagnsägare genererade flera extra deltagare på 
Jumbo-run. Förhoppningsvis även flera nya medlemmar i klubben. 

 
§3 Protokoll: 

Beslöts att skicka årsmötesprotokollet till Patrick för information på hemsidan. 
 
§4 Jumbo-run: 

49 sidvagnsekipage deltog på årets Jumbo-run. En följebil körde efter kortegen och det visade 
sig vara bra. En punktering och en tappad sidoväska togs omhand. Vädret var bra under hela 
dagen och inte förrän på kvällen började det att regna. Då satt vi under tak i de stora party-tälten 
som MC-Riders hade satt upp. Nästa års Jumbo-run kommer preliminärt att hållas i Virserum i 
Småland.  

 
§5 Årsmöte: 

Nästa årsmöte är planerat att hållas på Filsbäcks camping i Lidköping. Campingen är kontaktad 
och det är klart att hålla mötet helgen före midsommar 2013. 

 
§6 Mötets avslutande: 
 Ordförande Hans Hallström avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
 
………………………….   ………………………... 
Kjell-Ove Johansson   Hans Hallström 
 


